
PROCES -VERBAL AL SEDINTEI CONSILIULUI LOCAL AL 
MUNICIPIULUI BRASOV DIN DATA DE 

12 IUNIE 2009 
 

Şedinţa de urgenţă a Consiliului Local al Municipiului Brasov a fost convocată pentru 
data de 12.06.2009, ora 16,00, în sala de şedinţe a Consiliului Local, din b-dul Eroilor nr. 8, 
conform anunţului de şedinţa nr. 44581/2009, publicat in ziarul Bună Ziua Braşov în data de 
12.06.2009, precum şi pe pagina de internet a Primăriei Municipiului Brasov în data de 
11.06.2009. 

Dl. Secretar face prezenţa, iar din totalul de 27 de consilieri sunt prezenţi 21, absentând 
următorii: d-na Ţop Ferghete Carmen, dl. Ionescu Lucian, dl. Serendan Traian, dl. Manolache 
Stelian, dl. Nicolae Ţucunel şi dl. Gabor Imre. 

Dl. Secretar informează că şedinţa este statutară si pot fi luate hotărâri valabile.  
 Din partea executivului participa la şedinţă dl. Primar George Scripcaru. 
  
Dl. Primar informează că este vorba despre două proiecte de hotărâre foarte importante. Primul 
punct este necesar pentru şedinţa de guvern care va avea loc miercuri, pentru a putea fi luată în 
discuţie finanţarea patinoarului acoperit. Al doilea punct se referă la Asociaţia din domeniul apei,  
care are în derulare procese de licitaţie cu finanţare IPSA 
 Se supune la vot ordinea de zi şi se aprobă în unanimitate.. 
 

 Se trece la analiza punctelor de pe ordinea de zi a şedinţei. 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei Consiliului Local Braşov pentru 
asigurarea co-finanţării obiectivului de investiţii „Patinoar acoperit Municipiul Braşov –
structură preluată”. 
Proiectul de hotărâre a fost avizat de comisiile de specialitate nr.1, 4 şi 5, iar în urma 

votului se aprobă în unanimitate. 
 
2. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 

1073 din 10 decembrie 2007, prin care s-a aprobat constituirea Asociaţiei de dezvoltare 
intercomunitară în domeniul apei din judeţul Braşov. 

Dl. Mihai David solicită să fie informat despre destinaţia acestor sume, întrucăt dacă este 
vorba despre investiţii, preţul acestora se regaseşte în tarife. 

Dl. Primar precizează că aceşti bani vor fi recuperaţi atunci când se începe derularea 
proiectului. 

Proiectul de hotărâre a fost avizat de comisiile de specialitate nr.1, 5 şi 6, iar în urma votului 
se aprobă în unanimitate. 

 
 Şedinţa se încheie la ora 16, 40. 
 
 
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ   SECRETAR 
  Vasile Kraila          Nicolae Paraschiv 
 


